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Szanowny panie prezydencie,

w imieniu mieszka6c6w osiedra mieszkaniowego przy uricach ptasia i Bracka

zwracam siq z prosbq o zamontowanie w miare mo2riwosci przed wejsciem do ka2dei

klatki stojak6w na rowery. Mieszkarlcy nie majEc mo2liwojci ustawienia swoich

rower6w na stojakach zmuszeni sq ka2dorazowo do wnoszenia rowerdw do swoich

mieszka6 rub piwnic, gdyi pozostawienie ich n iezabezpieczonych przed brokiem grozii

mo2e ich utrata.
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